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Bc. Gedeon: 

Takisto sa ma pýtali občania, bolo zrušené detské ihrisko v mestskom parku, ktoré tam 

fungovalo x rokov, či sa neuvažuje nad zriadením nového detského ihriska s nejakou 

oddychovou zónou, kde by si mohli posedieť mladé mamičky s deťmi a takisto vybudovanie 

nejakého viac-menej altánku, kde by si vedeli občania, ktorí bývajú v bytových domoch, 

v bytovkách tzv., posedieť, upiecť nejakú slaninku, možnože uvariť guľáš s tým, žeby bolo po 

blízkosti aj nejaké detské ihrisko. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka parkového ihriska, oddychovej zóny, ešte za predchádzajúcich vedení bolo toto 

ihrisko odinštalované, bola vykonaná taká malá revitalizácia tohto priestoru. Bolo odstránené 

na žiadosť občanov, kvôli tomu, že sa tam združovali neprispôsobiví občania. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 


